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Abstract (en)
[origin: US2001028563A1] The installation comprises a housing (3) which is assigned to one of the walls (5) of the room (42) which is to be lit. A
light-guiding arrangement is provided in the housing (3) and is designed such that it can guide light from the outer end part (38) of the housing (3),
through an opening (8) in the wall (5) of the room (42) which is to be lit, into said room. The outer mouth opening of the light-guiding arrangement is
covered over with the aid of a sheet-like arrangement (25) which is designed such that it allows light to enter into the light-guiding arrangement. An
arrangement for ventilating the room which is to be lit is also provided. One of the mouth openings (36) of said ventilating arrangement is located in
the covering arrangement (25). A window (1) is arranged in the opening (8) of the room (42) which is to be lit, said window being designed such that
it allows not only the incidence of light but also ventilation of the interior (42).

Abstract (de)
Die Einrichtung umfasst ein Gehäuse (3), welches einer der Wände (5) des zu beleuchtenden Raumes (42) zugeordnet ist. Eine Lichtführvorrichtung
ist im Gehäuse (3) angeordnet, welche so ausgeführt ist, dass sie Licht von der äusseren Endpartie (38) des Gehäuses (3) durch eine Oeffnung (8)
in der Wand (5) des zu beleuchtenden Raumes (42) in diesen führen kann. Die aussen liegende Mündung der lichtführenden Vorrichtung ist mit Hilfe
einer flächenhaften Vorrichtung (25) überdeckt, welche so ausgeführt ist, dass sie den Lichteintritt in die Lichtführvorrichtung erlaubt. Ferner ist eine
Vorrichtung zur Belüftung des zu beleuchtenden Raumes vorgesehen. Eine der Mündungen (36) dieser Belüftungsvorrichtung befindet sich in der
Abdeckvorrichtung (25). In der Oeffnung (8) des zu beleuchtenden Raumes (42) ist ein Fenster (1) angeordnet, welches so ausgeführt ist, dass es
nicht nur das Einfallen von Licht sondern auch eine Belüftung des Innenraumes (42) erlaubt. <IMAGE>
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